
 

(EN) Sindacco Chronicles iOS 
Installation Guide 

 
 
IMPORTANT: The easiest way to install SC on iOS (and simply any pirated app) is to get a 
corporate developer certificate that allows you to sign and install .ipa files directly on your 
device. I won't link it to anyone here to avoid being accused of advertising. I'll just show you 
how to use these certificates and install the mod using them. 
 

 
 
1. After you buy/find/etc certificates, you will have two files - .p12 and .mobileprovision. 
Download the GBOX signing application from the official website - gbox.run. 
 



 

 
 
2. Go to https://sign.ipasign.cc, specify the .ipa file to GBOX, certificate files and password. 
You don't need to touch anything else, click “Sign it Now” and give permission to install. 



 

 
 
3. Open the GBOX app, having previously enabled Developer Mode in the iOS settings. 
 



 

 
 
4. Go to Certificate Management and follow the instructions inside the app to add 
certificates. 
 



 

 
 

5. Import the SC .ipa file there. 
 
6. Press Sign. 
 



 

 
 
 

 
 
 
 

 



 

Icon: 
https://drive.google.com/file/d/1Bc2LtG5HrTVMKgoyFX2PbPmORLWIV9IT/view?usp=sharin
g 
 
7. IMPORTANT: If you want to install the mod in parallel with the original game, you need to 
change the icon, Name and Bundle ID according to my example. 
 

https://drive.google.com/file/d/1Bc2LtG5HrTVMKgoyFX2PbPmORLWIV9IT/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1Bc2LtG5HrTVMKgoyFX2PbPmORLWIV9IT/view?usp=sharing


 

 
 

8. Click Sign, wait, agree to install. 
 
9. Play. 
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(RU) Гайд по установке Sindacco 
Chronicles на iOS 

 
ВАЖНО: Самый лёгкий способ установки SC на iOS (да и вообще любого пиратского 
приложения) - получение корпоративного сертификата разработчика, позволяющего 
подписывать и устанавливать .ipa-файлы напрямую на устройстве. Я не буду здесь ни 
на кого ссылаться, чтобы меня не обвинили в рекламе. Лишь покажу, как эти 
сертификаты применить и установить мод с их помощью. 
 

 
 
1. После того, как вы купите/найдёте слитые/etc сертификаты, в вашем распоряжении 
окажутся два файла - .p12 и .mobileprovision. Скачайте приложение для подписи GBOX 
с официального сайта - gbox.run. 
 



 

 
 

2. Заходите на сайт https://sign.ipasign.cc, указываете .ipa файл GBOX, файлы 
сертификата и пароль к ним. Больше ничего трогать не нужно, нажимаете Sign it Now и 
даёте разрешение на установку. 
 



 

 
 
3. Открываете приложение GBOX, предварительно включив в настройках iOS Режим 
Разработчика. 
 



 

 
 
4. Заходите в Certificate Management и по инструкции внутри приложения добавляете 
сертификаты. 
 



 

 
 
5. Импортируете туда .ipa-файл SC. 
 
6. Нажимаете Sign. 

 
 



 

 
 

 
Иконка: 
https://drive.google.com/file/d/1Bc2LtG5HrTVMKgoyFX2PbPmORLWIV9IT/view?usp=sharin
g 
 
7. ВАЖНО: Если вы хотите установить мод в параллель с оригинальной игрой, вам 
необходимо поменять иконку, Name и Bundle ID по моему примеру. 
 

https://drive.google.com/file/d/1Bc2LtG5HrTVMKgoyFX2PbPmORLWIV9IT/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1Bc2LtG5HrTVMKgoyFX2PbPmORLWIV9IT/view?usp=sharing


 

 
 
8. Нажимаете Sign, ждёте, даёте согласие на установку. 
 
9. Играете. 
 
Автор гайда - pwepweserbia 
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